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Protokół z II części posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 27 listopada 2019 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

3. Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Prezes Spółki Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

6. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

7. Zastępca Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

8. Zastępca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Karsibór, 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki wznowił posiedzenie 

Komisji w dniu 27 listopada 2019 r. o godz. 900. 

(Ciąg dalszy od punktu 10 porządku obrad). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie polityki 

mieszkaniowej Miasta Świnoujście na lata 2019-2029. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji został przedstawiony na I części posiedzenia Komisji  

w dniu 25.11.2019 r. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu  

w postaci zorganizowanej części przedsiębiorstwa Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 

do LOKUM Sp. z o. o. – docelowo działającej, jako Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji został przedstawiony na I części posiedzenia Komisji  

w dniu 25.11.2019 r. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

utworzenia spółki LOKUM spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji został przedstawiony na I części posiedzenia Komisji  

w dniu 25.11.2019 r. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2020-2024. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką, w formie prezentacji przedstawił Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 17 – Wypracowanie opinii do pisma - sprawozdania z dnia 28.10.2019 r. 

Zarządu Osiedla Karsibór. 

 

Omówiono przedmiotowe pismo i przedstawiono projekt uchwały, który zostanie 

zaproponowany do porządku obrad najbliższej sesji Rady Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Wniosek Komisji w tej sprawie zostanie przedłożony na sesji Rady Miasta  

w dniu 28.11.2019 r. 

 

Ad. pkt 18 – Informacja o przebiegu prac projektowych i inwestycyjnych dotyczących 

realizacji inwestycji: Droga ekspresowa S3 oraz Budowa stałego połączenia pomiędzy 

Wyspami Wolin i Uznam (pkt 16 planu pracy Komisji). 

 

Informacja zostanie przedstawiona w późniejszym terminie. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że w połowie miesiąca grudnia 2019 roku odbędzie się komisja dotycząca Komunikacji 

Autobusowej oraz Żeglugi Świnoujskiej. Zarządził przerwę w obradach komisji.  

 

Kolejno punkty po wznowieniu obrad omówiono wspólnie z Komisją Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia  

i realizacji programu pn.: „Karta Wyspiarza” i „Karta Wyspiarza  Seniora”. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawił Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 15 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie Statutu Uzdrowiska 

Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 16 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie Strategii Rozwoju 

Turystyki dla Miasta Świnoujście na lata 2019-2029. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 19 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 20 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 27 listopada 2019 roku. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

    

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


